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Bijlagen  

 

 

Wij stellen u voor kennis te nemen van: 

De beantwoording van de gestelde vragen conform artikel 45 reglement van orde door de fractie van 

GroenLinks over het maaibeleid in Zwolle. 
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Inleiding 

De fractie van GroenLinks heeft vragen gesteld conform artikel 45 reglement van orde over het 

maaibeleid in Zwolle. Hierbij beantwoorden wij deze vragen. 

Kernboodschap 

1. Herkent het college de teleurgestelde reacties uit wijken waar onlangs bloemrijke bermen zijn 

gemaaid? 

 

Ja, in het algemeen herkent het college wel de reacties, maar de inhoud van de reacties wordt niet 

gedeeld (en daarmee evenmin de teleurstelling). 

 

2. Erkent het college de belangrijke rol van bloeiende bermen voor de biodiversiteit?  

 

Ja. In Zwolle worden al zo’n 30 jaar de bermen verschraald. Bij elkaar is dat nu bijna 500 hectare. In dit 

bloemrijk grasland is juist veel aandacht voor biodiversiteit. In Zwolle ligt een uitgebalanceerd 

maaiprogramma om de biodiversiteit ieder jaar weer te bevorderen. Op sommige plekken is er niet 

altijd ruimte voor maatwerk, bijvoorbeeld vanwege (verkeers)veiligheidsoogpunt. Er zijn er veel plekken 

waar het maatwerk wel gerealiseerd kan worden om de hoog verkregen ecologische 

waarden/biodiversiteit van dit maaibeleid te waarborgen. Het maaibeleid wordt voortdurend 

geoptimaliseerd zoals zichtbaar in de proefaanpak aan de Zwartewaterallee. 

 

3. Ziet het college kans om communicatie over het ‘hoe, waarom en wanneer’ van het huidige 

extensief maaibeleid te verbeteren? Zo ja: hoe? 

 

Ja. Dit nemen wij in overweging. Het maaibeleid kan breder onder de aandacht gebracht worden door  

het opstellen van een persbericht en het delen van de informatie op de website zwolle.nl. 

 

4. Ziet het college kans om in samenspraak met groenbeheerder ROVA actie te ondernemen door 

timing/fasering van het maaien te verbeteren/verfijnen zodat het minder impact heeft op 

biodiversiteit en het groene aangezicht van een stadsdeel? Zo ja, welke kansen ziet het college? 

 

Ja. De vroege maaibeurt is een bewuste keuze met als doel de zomerbloei in de (droge) bermen te 

verlengen. Het lijkt vreemd dat je de bermen gaat maaien als ze net in bloei staan. Deze methode is 

internationaal beproefd en leidt uiteindelijk tot een langere bloei. In Engeland noemen ze dit de 

‘Chelsea chop’. Op het moment dat in Chelsea (wijk van London) de bloemenshow is, is het moment 

om de bermen te maaien. In Zwolle wordt deze methode al langer toegepast met succesvol resultaat, 

namelijk toename van diverse soorten en gedurende een langere periode de aanwezigheid van 

insecten. Zwolle is een van de voorlopers ten opzichte van vele andere (stedelijke) gemeenten als het 

gaat om ecologisch bermbeheer. Samen met ROVA werken wij voortdurend aan optimalistie van het 

maaibeheer ter bevordering van de biodiversiteit. Dit is onder andere zichtbaar in proefaanpak zoals 

aan de Zwartewaterallee.   

  
5. Ziet het college kans het huidige extensief maaibeleid verder door te ontwikkelen, bijvoorbeeld 

door te gaan expirimenteren met het zogenaamde sinusmaaien? 
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Nee. Bij een goed uitgebalanceerd ecologisch beheer gaat juist om een consequent beheer, om de 

specifieke soorten te bevorderen of in stand te houden. Het inzetten van het zogenaamde sinusmaaien 

doet afbreuk op de huidige methode die in Zwolle al langere tijd met succes is ingezet. 

 

Burgemeester en Wethouders van Zwolle, 

 

 

 

 

de heer drs. H.J. Meijer, burgemeester 

 

 

 

 

mevrouw mr. I. Geveke, secretaris 

 

 


